
رئیس فدراسیون 
والیبال تلاش می کند 
از بین مربیان تراز اول 
یک مربی ایتالیایی 
یا مربیانی که به 
سبک ایتالیایی کار 
می کنند، یک مربی 
باتجربه که سابقه 
موفقی در رده ملی را 
دارد به خدمت بگیرد. 
۴ مربی ایتالیایی 
از جمله آناستازی 
و بلنجینی هم در 
لیست فدراسیون 
والیبال به چشم 
می خورند

جوکوویچ: با نظر 
نادال درباره خودم 

موافق نیستم

نواک جوکوویچ، قهرمان ۲۴ دوره 
گرنداســلم بــه اظهــارات رافائــل 
نــادال دربــاره خــودش واکنــش 
نشــان داد. او بــه ســخنان رافائــل 
نــادال مبنــی بــر اینکه ایــن صرب 
بــه ارتفاعــات بزرگی دســت یافته 
زیــرا تبدیــل شــدن بــه بهتریــن 
تنیسور تمام دوران برای او حیاتی 
بــود، گفــت: »مــن دیــدم کــه این 
بیانیــه در اینترنــت پخــش شــد و 
مــردم در مــورد آن زیــاد صحبــت 
می کردنــد. هرکســی حــق دارد 
نظر خودش را داشــته باشــد. این 
تنهــا چیــزی اســت کــه می توانــم 
بگویــم. رافــا یــک قهرمــان بــزرگ 
اســت. من واقعاً برای او به عنوان 
یــک قهرمــان، بــه عنــوان رقیــب 
اصلــی خــود، بــه عنــوان یــک فرد 
و بــه عنــوان یــک تنیســور کــه بــه 
شکل گیری بازی من و نتایجی که 
به دســت آورده ام، بسیار ارزش و 

احتــرام قائــل هســتم.«
نی  بســتا صر ر  تنیســو یــن  ا
خاطرنشــان کــرد: »مــن قصــد 
نــدارم بــه هیچ وجــه بــه اظهــارات 
نــادال واکنش منفی نشــان دهم 
یا در مورد راجر فدرر چیزی منفی 
بگویــم، زیرا احترام من آشــکارا بر 
برخــی از نظــرات منفــی در مــورد 
آنهــا برتــری دارد. ایــن نظــر نــادال 
اســت کــه البتــه مــن بــا آن موافق 
نیستم. من نظر خودم را دارم، اما 
آن را به اشــتراک نمی گــذارم، زیرا 
نمی خواهــم موضــوع را عمیق تــر 

کنــم و نیــازی هــم نیســت.«
 
  

نادال در گرنداسلم 
استرالیا ۲۰۲۴ 
شرکت می کند

پــن  و ا یلــی، مدیــر  تا یــگ  کر
اســترالیا اعــام کــرد کــه رافائــل 
نــادال، برنــده ۲۲ گرند اســلم 
 ۲0۲۴ ل  بقات ســا در مســا
شــرکت خواهــد کــرد. او گفــت: 
نیــم اعــام کنیــم  »مــا می توا
کــه رافائــل نــادال بــه ملبــورن 
بازخواهد گشــت. او بیشتر سال 
را از میدان دور بوده و در روزهای 
اخیــر بــا او صحبــت کرده ایــم. 
او تأییــد کــرد کــه ســال آینــده 
بازخواهــد گشــت و مــا از ایــن 
بابــت بســیار خوشــحالیم. ایــن 
شــگفت انگیز اســت.« نادال در 
دور دوم مســابقات آزاد استرالیا 
 MRI ۲0۲3 مصــدوم شــد. 
ایــن تنیســور نشــان داد کــه در 
عضلــه iliopsoas پــای چــپ او 
کشــیدگی وجود دارد. از آن زمان 
تاکنون نادال وارد زمین نشــده و 
بــه بهبــودی خــود از مصدومیت 

ادامــه می دهــد.

 zخبر

علیرضا یوسفی

تالاخادزه ایران در راه مکزیک

ملی پــوش وزنه بــرداری ایــران از آمادگــی خــود بــرای حضــور در رقابت هــای 
جوانان جهان در آبان ماه امسال در کشور مکزیک گفت: »بعد از بهبودی 
اکنــون دســت بــه وزنه شــدم و با نظر کادر فنی و فدراســیون بــه رقابت های 
جهانی مکزیک اعزام می شوم. البته در جهانی مکزیک بعید است سمت 
 وزنه هــای ســنگین بــروم امــا تمــام تلاشــم ایــن اســت تــا قهرمانــی دســته 

فوق سنگین را از آن خود کنم.«

 حسن رنگرز:

کشتی باید بهای تغییر نسل را بدهد

ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی در ارزیابی اش از عملکرد ملی پوشــان در 
بازی های آســیایی هانگژو گفت: »کشــتی فرنگی در برخی اوزان باید بهای 
تغییــر نســل را بدهــد ولــی مــا بــرای المپیــک تــلاش می کنیــم تــا از تمامــی 
ظرفیــت موجــود اســتفاده کنیم. در ســه دوره گذشــته بازی های آســیایی، 
کشــتی بهترین عملکرد را داشــت. از ۶ کشــتی گیر اعزامی، موفق به کسب 

پنــج مدال شــدیم. «

 غزال خلج:

باید جواب کری هندی ها را داد

بعــد از شکســت تیم ملی کبــدی زنان ایران در نیمه نهایی بازی های آســیایی 
بــود کــه غــزال خلج، کاپیتان تیم ملی ایران دلیل عدم حضور خود در حملات 
تیــم را فــاش کــرد و گفت: »امروز با رباط صلیبی پــاره و روی یک پا، برابر چین 
تایپــه بــازی کــردم و بــا هماهنگــی کادر فنــی بــه دلیــل ایــن آســیب، در حملــه 
شرکت نداشتم. می خواهم زودتر به زمین مسابقه برگردم، باید جواب کرى 

هندى هــا را بعــد از شکســت مقابل چین تایپه، در زمین مســابقه بدهیم.«

 zمصاحبه

غامرضـا شـعبانی بهـار در خصـوص 
یـران در  روان ورزشـی ا عملکـرد کا
بازی هـای آسـیایی هانگژو اظهـار کرد: »با 
توجه به شـرایطی که در کشـور داشـتیم و 
در اختیار ورزشکاران قرار دادیم، نتایجی 
که به دست آمد خوب بود. البته می شد 
نتایـج بهتـر از ایـن هم شـود، امـا داوری ها 
در برخـی جا هـا نقـش داشـت و در برخـی 
بقات هـم بخـت بـا ملی پوشـان  مسـا
رشـته های مختلـف نبـود. در مجمـوع بـا 
توجـه بـه ظرفیت هایـی کـه داریـم نتایـج 
خوبی گرفتیم و کاروان کشورمان جایگاه 

نسـبتاً خوبـی را بـه دسـت آورد.«
وی دربـاره اینکـه تعـداد مدال هـای طای 
کاروان ورزش ایـران نسـبت بـه سـه دوره 
قبلـی کمتـر بـود، گفـت: »در جایـگاه مـن 
نیسـت که در خصوص تعداد مدال های 

کاروان صحبـت کنـم و بهتـر اسـت آقـای 
منـاف هاشـمی در ایـن رابطـه صحبـت 
کنـد کـه چنیـن کاری را انجام داده اسـت. 
کاروان اعزامـی ایـران احسـاس می کنـم 
عملکـرد نسـبتاً خوبـی داشـت هـر چنـد 
امـکان آنکـه بهتـر نتیجـه بگیریـم وجـود 

داشـت.«
عضـو هیـأت اجرایـی کمیته ملی المپیک 
در مـورد اینکـه در برخـی رشـته هایی کـه 
انتظـار می رفـت، عملکرد هـا مطلـوب 
نبـود و در برخـی رشـته هایی کـه توقـع 
نبـود بـه مدال هـای طـا، نقـره و برنـز 
رسـیدیم، خاطرنشـان کرد: »خیلی خوب 
بـود در رشـته هایی مـدال گرفتیـم کـه 
شـاید قبـل از مسـابقات کسـی احتمـال 
مـدال آوری آنهـا را نداشـت. شـطرنج، 
سـنگنوردی، ژیمناسـتیک، اسـکیت و 

تنیـس روی میـز نشـان دادنـد اگـر توجـه 
بیشـتری بـه آنهـا شـود، می تواننـد در 
آینـده بـه موفقیت هـای بیشـتری دسـت 
یابنـد. هیـچ گاه نبایـد روی چنـد رشـته 
حسـاب کنیم و باید به مدال آوری تمامی 
رشـته های ورزشـی امیـدوار باشـیم. بـه 
تمامـی فدراسـیون هایی کـه موفـق بودند 
تبریـک می گویـم و امیـدوارم شـرایط را 
بـه سـمتی ببریـم کـه ورزشـکاران تمامـی 
رشـته ها بتواننـد بـا نتایـج خـوب خـود بـه 
موفقیت کاروان ایران کمک کنند. ضمن 
اینکه قرعه خوب همواره در کسب نتایج 

تأثیرگـذار اسـت.«
رئیـس فدراسـیون تیرانـدازی بـا کمـان 
دربـاره اینکه ملی پوشـان این فدراسـیون 
موفـق بـه کسـب مـدال نشـدند، عنـوان 
کـرد: »در مجمـوع انتظـار مـا بـه مراتـب 

بیشـتر بـود و ایـن انتظـار می رفـت کـه 
بتوانیـم صاحـب مـدال شـویم. بـا ایـن 
حـال ملی پوشـان تیـر و کمـان نتوانسـتند 
مـدال آوری کننـد. پیـش از مسـابقات 
احسـاس می کردیـم در مـاده کامپونـد 
مـا تـاش  ا هیـم گرفـت،  مـدال خوا

ملی پوشـان بـه مـدال ختـم نشـد.«
وی دربـاره اینکـه اعـزام زهـرا نعمتـی بـه 
بازی هـای آسـیایی بـا انتقاداتـی همـراه 
شـده، چون برخی معتقدند او در شـرایط 
مسـابقه دادن نبـوده اسـت، یـادآور شـد: 
»بهتـر اسـت خـود خانـم نعمتـی در رابطـه 
بـا عملکـردش در بازی هـای آسـیایی 

صحبـت کنـد.«
 شـعبانی بهار دربـاره نگرانی هـا در مـورد 
موفقیت کاروان ورزش ایران در المپیک 
۲0۲۴ پاریـس و شـرایط ملی پوشـان 

تیـر و کمـان بـرای حضـور در مسـابقات 
المپیـک اظهـار کـرد: »از حـالا زود اسـت 
کـه بخواهیـم نظـر مطلـق دهیـم. بایـد 
جمیـع شـرایط را در نظـر گرفـت. قطعـاً 
تمامـی فدراسـیون ها از ملی پوشـان 
خـود حمایـت می کننـد تـا بتواننـد بـرای 
کسـب سـهمیه المپیـک موفـق باشـد. 
مـا هـم بـرای کسـب سـهمیه ملی پوشـان 
تیراندازی با کمان برنامه داریم و حمایت 
لازم را از ورزشـکاران فدراسـیون انجـام 
خواهیـم داد. انتظـارات زیـاد اسـت و باید 
تـدارک خوبـی ببینیـم. ان شـاءالله کـه در 
تمامـی رشـته های ورزشـی موفـق باشـیم 
و ورزشـکاران تیم هـای ملـی بتواننـد 
سـهمیه ها را کسـب کننـد و پـس از آن 
در المپیـک هـم نتایـج خوبـی بـه دسـت 

آورنـد.«

 شعبانی بهار: برای 
کسب سهمیه المپیک 

برنامه داریم

انتظار 
بیشتری از 

 ملی پوشان 
تیر و کمان 

داشتم

پـــس از کناره گیـــری بهـــروز عطایـــی 
از ســـرمربیگری تیـــم ملـــی والیبـــال، 
فدراســـیون والیبـــال تـــاش خـــود 
را بـــرای جـــذب یـــک مربـــی مطـــرح 
خارجـــی آغـــاز کـــرد و از چنـــد مربـــی 
هـــم برنامـــه گرفتـــه شـــد. در میـــان ایـــن 
ـــه  ـــو هـــم ب ـــام ولادیمیـــر آلکن مربیـــان ن
چشـــم می خـــورد؛ مربـــی ای کـــه در 
المپیـــک توکیـــو هدایـــت تیـــم ملـــی 
والیبـــال ایـــران را بـــر عهـــده گرفـــت امـــا 
نتوانســـت عملکـــرد موفقیت آمیـــزی 

کســـب کنـــد.
یـــق واســـطه ها بـــه  ز طر لکنـــو ا آ
ــه  ــام داده کـ ــال پیغـ ــیون والیبـ فدراسـ

ــال  ــی والیبـ ــم ملـ ــا تیـ ــت بـ ــر اسـ حاضـ
همـــکاری کنـــد امـــا نـــه بـــه عنـــوان 
ســـرمربی. او بـــه دنبـــال ایـــن اســـت کـــه 
مشـــاور فنـــی تیـــم ملـــی شـــود. بعیـــد بـــه 
نظـــر می رســـد فدراســـیون والیبـــال بـــه 
ایـــن پیشـــنهاد پاســـخ مثبـــت بدهـــد.
اســـتفان آنتیـــگا و لـــوران تیلیـــه هـــم در 
لیســـت گزینه هـــای ســـرمربیگری تیـــم 
ملـــی بودنـــد کـــه البتـــه حضـــور آنهـــا در 
همـــان ابتـــدای مذاکـــرات منتفـــی شـــد 

و بـــه نتیجـــه نرســـید.
رئیـــس فدراســـیون والیبـــال تـــاش 
می کنـــد از بیـــن مربیـــان تـــراز اول یـــک 
ــا مربیانـــی کـــه بـــه  مربـــی ایتالیایـــی یـ
ــد، یـــک  ــبک ایتالیایـــی کار می کننـ سـ
مربـــی باتجربـــه کـــه ســـابقه موفقـــی در 
رده ملـــی را دارد بـــه خدمـــت بگیـــرد. ۴ 
مربـــی ایتالیایـــی از جملـــه آناســـتازی و 
بلنجینـــی هـــم در لیســـت فدراســـیون 
والیبـــال بـــه چشـــم می خورنـــد کـــه بـــه 

نظـــر می رســـد ســـرمربی تیـــم ملـــی 
یکـــی از ایـــن مربیـــان خواهـــد بـــود.

ــتفاده  ــروژه اسـ ــه پـ ــه اینکـ ــه بـ ــا توجـ بـ
از مربیـــان ایرانـــی در رأس کادرفنـــی 
تیـــم ملـــی والیبـــال شکســـت خـــورد، 
ر دیگـــر  لیبـــال بـــا ا فدراســـیون و
بـــه مربیـــان خارجـــی روی آورده؛ 
نکتـــه ای کـــه محمدرضـــا داورزنـــی در 
گفت و گـــوی اختصاصـــی بـــا ایـــران 
ورزشـــی بـــه آن اشـــاره کـــرده: »مـــردم 
ــرد در ســـطح  ــال توقـــع عملکـ از والیبـ
تیم هـــای تـــاپ دنیـــا را دارنـــد تـــا 
بتوانـــد دوبـــاره تیم هـــای بـــزرگ را 
در مســـابقات مختلـــف قهرمانـــی، 
لیـــگ ملت هـــا و رقابت هـــای معتبـــر 
شکســـت دهـــد. مـــردم حـــالا دیگـــر 
لیبـــال  ا نمی پذیرنـــد تیـــم ملـــی و
ــده  ــی بازنـ ــر تیمـ ــا هـ ــازی بـ ــران در بـ ایـ
باشـــد. ایـــن مســـأله شـــرایط را ســـخت 
می کنـــد، چـــرا کـــه حفـــظ تیـــم در ســـطح 

ــا راحـــت نیســـت.  بـــالای والیبـــال دنیـ
امـــا فدراســـیون تـــاش می کنـــد تـــا بـــا 
ــتری را  ــان بیشـ ــتراتژی، زمـ ــر اسـ تغییـ
صـــرف ســـرمایه گذاری روی مربیـــان 
ــا اســـتفاده از  ــا بایـــد بـ ایرانـــی کنـــد. مـ
مربیـــان تـــراز اول دنیـــا رنکینـــگ تیـــم 
ــه  ــردم را بـ ــت مـ ــم و رضایـ ــالا ببریـ را بـ
دســـت آوریـــم تـــا در آینـــده شـــرایط 
اســـتفاده از مربیـــان ایرانـــی فراهـــم 
شـــود. البتـــه مربیـــان ایرانـــی کنـــار 
ـــرای  ســـرمربی خارجـــی در تیـــم ملـــی ب
نـــدوزی کار می کننـــد امـــا  تجربه ا
واقعیـــت قصـــه اینکـــه حـــالا بایـــد بـــرای 
ارتقـــای تیـــم بـــه جمـــع 8 تیـــم اول 
رنکینـــگ جهانـــی کار کنیـــم. هرچنـــد 
آرمـــان فدراســـیون همچنـــان قـــرار 
ــا و  ــم اول دنیـ ــن ۴ تیـ ــم بیـ ــن تیـ گرفتـ
حضـــور قدرتمنـــد در المپیـــک اســـت. 
اســـتراتژی فدراســـیون اســـتفاده 
از تجربـــه و دانـــش مربیـــان خـــوب 

دنیاســـت تـــا تیـــم ملـــی بازســـازی 
ــی اش در  ــگاه قبلـ ــد جایـ ــود و بتوانـ شـ
رنکینـــگ جهانـــی را بـــه دســـت آورد.«

بـــه نظـــر می رســـد داورزنـــی قصـــد دارد 
ایـــن بـــار در انتخـــاب مربـــی خارجـــی 
ــا  ــد تـ ــرج دهـ ــه خـ ــتری بـ ــواس بیشـ وسـ
اتفاقـــات زمـــان آلکنـــو تکـــرار نشـــود؛ 
مربـــی روس نتوانســـت در زمـــان 
کوتاهـــی کـــه بـــه او داده شـــده بـــود، 
کار خاصـــی از پیـــش ببـــرد. داورزنـــی 
می گویـــد: »مـــا بـــرای المپیـــک توکیـــو 
بهتریـــن مربـــی خارجـــی را آوردیـــم. بـــا 
تغییـــر نســـل نبایـــد در مـــدت 6 مـــاه تـــا 
یـــک ســـال انتظـــار تحـــول جـــدی در نتایـــج 
را داشـــته باشـــید، مگـــر اینکـــه بـــا برنامـــه 
5-۴ ســـاله، فرصـــت بـــه مربـــی بدهیـــم تـــا 
بازیکنانـــش را در رقابت هـــای مختلـــف 
بشناســـد و بـــه ترکیـــب مناســـب برســـد. 
ــه یـــک  ــال بـ ــا در ایـــن دو سـ ــم مـ ــا تیـ امـ

ترکیـــب ثابـــت نرســـید.«

فدراسیون والیبال به دنبال مربی مطرح خارجی

ایتالیایی ها در اولویت هستند
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